
Referat fra FAU-møte 21. mai 2025 
Til stede: representanter fra 1b, 2b, 2c, 3a, 4a, 4b, 4c, 5a, 5b, 5c, 6a, 6b, 6c, 
7b, 7c. Referent: Nina E. Hana (6b).  

Rektor informerer:  

• skolen har fått tilskudd til nye bøker og har investert i helt læreverk i 
matematikk til mellomtrinnet. Skolen har også mottatt økonomiske 
midler fra kommunen til praktisk opplæring og har hatt fokus på 
naturfag. 4. trinnslærer Vilde skal være samlingsstyrer for naturfag. 
Det er også noen midler som brukes til veiledet læring, lesing for de 
yngste elevene. Godlia skole bruker i år 350.000 på bøker og 100.000 
til praktisk opplæring.  

• Mye jobbing med overgangsprøver og kartleggingsprøver nå 
• Ny rektor på skolen; rekruteringen er i gang og man regner med 

avklaring første uken i juni. 
• Skolen har levert sitt høringssvar til Utdanningsetatens forslag til ny 

skolebehovsplan i samarbeid med FAU.  
• Det blir 76 nye førsteklassinger høsten 2025, det er besøksdager 

neste uke (uke 22).  
• Skolen har stram økonomi, regner med å komme i balanse til 

skoleåret 25/26.  
• Lekser; tilbakemelding fra foreldre om mye «løse ark»-lekser, rektor 

sier at man skal prøve å unngå løse ark og skal ta det med seg tilbake 
til lærer-staben, tommelfinger-regelen er at det skal skrives i 
kladdebøker. Også tilbakemelding fra foreldre om digitale lekser- 
utfordrende for foreldrene å følge opp, finne tilbake og kunne hjelpe 
elevene. Det er da også andre digitale fristelser på pc eller 
læringsbrettet tilgjengelig når man sitter med leksene. Rektor 
responderer at man ligger på ca 50/50 slik som man har ønske om, og 
at det er utfordrende å gjøre det på en annen måte.   

Skolebehovsplanen 

• Vært utfordrende å få oversikt over forslaget og konsekvensene det 
gir. Komplekst og mange eventualiteter. 

• Høringssvaret til Godlia FAU ble skrevet sammen med skolen og AKS 
og ble levert som et samlet svar 13. mai. 



• Neste steg er å skrive en kronikk sammen med Trasop FAU for å 
belyse tema. Kronikk skrives av nesteleder i FAU Marie. 

 

Kveldsravn 

• FAU ved Trasop, Godlia og Oppsal har startet å gå kveldsravn 
(kveldsversjons av natteravn) fredager kl. 19.30-21.30. Det er 6. trinn 
som har vaktene denne våren og til høsten (høstens 6. trinn). Det vil 
være mellomtrinns-foresatte som går kveldsravn, man går klassevis. 
Mer info kommer på skolemelding. 

Overskudd fra FAU 

• FAU vil gi et fast beløp til 7. trinn som skal gå til å lage en felles 
avslutningsfest for trinnet. Det vil bli gitt 15.000,- fra FAU til dette 
formålet hvert år.  

• FAU ønsker også å bidra til leker eller noe som AKS-elevene kan ha 
glede av på skolen (FAU må selv komme med ønske/forslag). 

17. mai 

• Det var vellykket frokost på skolen med 117 påmeldte foresatte og 
107 barn.  

• Hadde fungert fint å frakte elevene til byen med T-bane, skolen har gitt 
tilbakemelding på vellykket opplegg og en veldig fin dag. 

Temakveld med Trasop FAU, Robuste barn med Line Marie Warholm 

• Veldig bra foredrag, engasjerte foreldre, godt gjennomført samarbeid 
med Trasop og gode tilbakemeldinger. 

Struktur av FAU 

• Før sommerferien vil Anne Kjersti og Marie strukturere gruppene i 
FAU, avklaring av ansvar for klasser etc med tanke på neste år.  

• Lage en presentasjon av FAU til 1. klasses foreldremøte, forberede 
høstens foreldremøter og sette agenda sammen med skolen. 

Oppsummering av FAU 2024/2025 

• Vært engasjert gjeng 
• Fint med temagrupper 



• Digital veileder trenger en revidering 
• Skolebehovsplanen tatt en del fokus siste månedene 

 

Godlia FAU 2024/2025 takker for dette året, takk til Anne Kjersti som har vært 
leder i år.  

 


